
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. november 25-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Balog Zoltán

:N3T/I 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Örül annak, hogy Dánfokon a Kökény utca aszfaltozásra került. Dánfokon található
a Révhajó utca, amelyik korábban aszfaitburkolattal volt ellátva, de szinte teljes egészében
megsemmisült. Az egyik lakos sittel próbálja feltölteni a lyukakat. Kérte, hogy ennek az
utcának az útburkolat javítását oldja meg az önkormányzat. Ez egy kivezető utca, és a Bodoki
Károly utcáról is ott közlekednek, nagy forgalmú utcáról van szó.

2. Volt szó arról, hogy azokon a helyeken, ahol nem megoldott a közvilágítás, ott
napelemes lámpák kerüljenek felszerelése. A Révhajó utca is meglettjelölve. Kérdése: itt mikor
lesznek a napelemes lámpák kihelyezve, hiszen ezen az utcán nagyon sötét van.

Válaszok:

1 . A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű
Társaságnak kiírtuk a munkát.

2. A rendelést megtettük a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt
Felelősségű Társaság felé, kapacitásuk függvényében tudják a munkát elvégezni.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. november 25-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Csibor Géza3/I interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A körzetében az egyik legproblémásabb nagy utca a Lengyel Lajos utca. Az árkokkal
kapcsolatos problémák kapcsán a tisztítást sikerült megoldani. Kérte, hogy ha a BKSZ Kft-nek
lesz lehetősége, akkor az átereszek tisztítását végezzék el, mert eddig nem lehetett, hiszen
teljesen be voltak temetve az árkok.

A Kecskeméti utcától lefelé a Lengyel Lajos utca felé pályázatból az árkot újra kellene csinálni,
mert beszakadt, majdnem hogy életveszélyes, és a víz sem folyik el. Ez olyan nagy munka, amit
csak pályázati pénzből lehet elvégezni.

Ha van idő, keret és lehetőség, akkor kéri, hogy a Lengyel Lajos utca jobb oldalán lévő kis
utcákban azokat a csöveket vomázzák, amelyek még nem voltak vomázva. Javasolta, hogy
szintén pályázati pénzből valami más formát csináljanak, mert a jelenlegi keresztmetszet már
nem elég.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak kiírtuk a
beszakadt árokburkolás megigazítását, illetve jövő évben további womázásokat is csinálunk a
kérdéses helyeken.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. november 25-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Földesi Mihály

:N3J/1 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Megkeresték a Váradi utcáról azzal, hogy leállt az aszfaltozás. Kérdése: ez átmeneti vagy
végleges leállást jelent? Minden lakost megkerestek azzal, hogy a bejáró bekötéséhez saját
erőből hozzájárulhatnak. A lakosoknak az a kérdése, hogy miért áll le az aszfaltozás a Váradi
utcán, illetve folytatódik-e aszfaltozás vagy sem?

Válasz:

A kivitelező befejezte időközben a vállalkozási szerződésében szereplő utcaszakasz
aszfaltozását, nem tudjuk mikori állapot szerinti a lakossági jelzés az aszfaltozás leállására, de
több részletben történt a munkavégzés.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

!

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. november 25-i ülésére

Sorszám. Tárgy:

Molnár Gáboryr/1 7.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Teleki utcán, a használat ruha bolt előtt, kicsit a gimnázium fele található három nagyobb
lyuk, ami a kerékpárosok számára akár életveszélyes is lehet. Kérte, hogy ezt javítsák ki.

A Kőrösi Csoma Sándor utca, az Asztalos utca és a Vári utca szakaszán, a bolt előtt van egy
átvágás, ami előtt vagy után szintén található egy nagyobb lyuk, ami belelóg a köves útba és a
kerékpáros sávba is. Kérte, hogy ezt is javítsák ki, hiszen ez is veszélyes az autósokra és
kerékpárosokra egyaránt.

Válasz:

A Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak kiírtuk
a munkákat.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. november 25-i ülésére

Sorszám. Tárgy:

Mucsi András

Ny/1 interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A városban problémák vannak a házak számozásával, illetve azzal, hogy egyes ingatlanokon
nincs kirakva a házszám. Ez elsősorban az ingatlan tulajdonosát minősíti. Nagyon sokszor
nehéz megtalálni egy-egy ingatlant, mert egymás után négy-öt ingatlanon sincs kirakva a
házszám.

Megkeresték a Maróthy utcáról, hiszen három részletben vannak az ingatlanok. Az utca két
végére ki kellene tenni, hogy pi. az egyik szakasz 2-tő! 8-ig tart, a másik szakasz pedig 1 0-től
16-ig, hogy egyáltalán odataláljanak azok, akik keresik. Ő maga is keresett ebben az utcában
egy ingatlant, de nagyon nehezen találta meg.

Hasonló probléma van az Epresköz utcánál is. Az utca végén van Takács Ernő tanár úr
ingatlana, ami még az Epresköz utcához tartozik, csak kicsit beljebb található. Valahogyjelezni
kellene, hogy az Epresköz utca nem ér véget a sarki ingatlannal, hanem beljebb folytatódik.

Több olyan utca is van, amit nagyon nehezen lehet megtalálni. Kérte, hogy a fent említett két
utca esetében jelezzék, hogy hol folytatódik az utca.

A közmeghallgatáson elhangzott, hogy a Mezei utcán ki engedélyezte a parkoló kialakítását az
autóbusz pályaudvar felőli sarkon? Kérte, hogy erre adjanak választ az érintettek.

Válasz:

A Közterületek, településrészek elnevezéséről, azok jelöléséről, a házszámozás rendjéről,
valamint a művészeti alkotások közterületi elhelyezéséről szóló 33/2008. (X. 1 .) KT rendelet
szabályozza az utcák és ingatlanok névtábláinak, házszámainak megjelölési módját. Tekintettel
arra, hogy a rendelet szerint a házszámtáblán is szerepel a kerület, utcanév és házszám, így nem
szükséges az utcanévtáblán a házszámozás feltüntetése.

A hagyományos, porcelán alapú táblák elhelyezésére szintén több részletben tervezünk
megrendeléseket tenni, hasonlóan az utcanévtáblákhoz, a Központi Cím Regiszter

:1.



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. november 25-i ülésére

befejezésével. (Létrehozásának célja, hogy a különböző nyilvántartásokban párhuzamosan
nyilvántartott címadatokat egyetlen nyilvántartásba egyesítse, és ezzel elérje, hogy iz adatok
naprakészek, pontosak legyenek és a különböző nyilvántartásokban szereplő címadatok
megegyezzenek. Ezzel kapcsolatos feladatok ellátását a központi címregiszterről és a
címkezelésről szóló 345/2014. (XII. 23.) Korm. rendelet Írja elő). Az első házszámtábla első
alkalommal történő kihelyezéséről Békés Város Önkormányzata gondoskodik.

Az utcanévtáblákat oly módon kell kihelyezni, hogy minden egyes utcasaroknál egyértelműen
jelezve legyen a további utcarész neve. Kihelyezett utcanévtábláknál így nem okozhat gondot
az ingatlanok megtalálása. Felülvizsgáljuk az említett helyen kihelyezett tábtákat, és
ameunyiben szükséges gondoskodunk annak helyes megj elenítéséről.

A parkolók engedélyezése a Békés Megyei Kormányhivatal Közlekedési, Műszaki
Engedélyezési és Fogyasztóvédelmi Főosztály Útügyi Osztálya (út-muszakibekes.gov.hu;
KÉR azonosító: KHIV BEK KMEF ÚO; Hivatali kapu: BEMKHKF, KRID: 417058975)
hatáskörébe tartozik. Nekünk nincs tudomásunk parkoló engedély kiadásáról.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

kálmán Tibor
polgármester
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Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2021. november 25-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Rácz Attila

:Ny/1 ‘7 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Kopasz utcai lakosok jelezték felé, hogy nem tudják, miért épült fekvőrendőr az utca
közepén. Ezen a területen kőtörmelékből egy fekvőrendőr kerül kialakitásra. Kérdése: ezt ki
kérte? A Kopasz utcai lakók magyarázatot kérnek erre.

Válasz:

Az illegális fekvőrendőrt már nem először építette meg az egyik lakos, a Városfejlesztési NKft
től kértük elbontását és a közterület-felügyelet figyelmeztette is.

Kérem válaszom elfogadását.

Békés, 2021. november 19.

Kálmán Tibor
polgármester


